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SD yrkande angående informera om fördelarna med 
att bära munskydd. 
Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen: 

1. Stadsledningskontoret får i uppdrag informera om minskad smittorisk vid användandet av 
munskydd när man vistas i folksamlingar och publicera detta på stadens hemsida, samt förmedla 
det via andra lämpliga kanaler. 

Yrkandet 
Debatten om ansiktsmasker/munskydd/andningsskydd har pågått så länge pandemin har pågått. I mänga 
länder runt om i världen är det faktiskt ett krav att bära dylikt när man inte kan undgå att röra sig ute där 
folksamlingar uppstår, tex kollektivtrafiken. 

Vi har tidigare (2020-04-08) påpekat vikten av detta. Världshälsoorganisationen (WHO) har följt 
ändringarna som den svenska regeringen presenterat de senaste dagarna. Nu kommer man med 
ytterligare ett råd till Sverige: rekommendera munskydd. På WHO:s pressträff går Mike Ryan, WHO:s 
chef för krisberedskap ut och säger ”– Munskydd fungerar och fungerar särskilt bra i miljöer där man 
inte kan hålla avstånd”  

Det är viktigt att vi tar vårt ansvar och gör allt vi kan för att minska smittorisken av covid-19. Göteborgs 
Stad bör informera om fördelen med att bära munskydd utomhus och i mataffärer osv. Detta görs redan i 
flera andra städer och i flera länder. Ett munskydd ger naturligtvis inte ett 100% skydd från att bli 
smittat. Men tillsammans kan vi skydda varandra. 
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